



شركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.  
**QURAIN**  
PETROCHEMICAL INDUSTRIES COMPANY K.S.C.P.

REF: QPIC/TM/323/2022 - Dated 27<sup>th</sup> October 2022

Mohammad Saud Al-Osaimi,  
Chief Executive Officer,  
Boursa Kuwait Company,  
Kuwait

السيد/ محمد سعود العصيمي  
الرئيس التنفيذي  
شركة بورصة الكويت  
دولة الكويت

**Subject: Disclosure of Material Information regarding the ratification of Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. Extra-Ordinary General Assembly Resolutions**

الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية بشأن الانتهاء من شهر قرارات الجمعية العامة غير العادية لشركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع.

Reference is made to the above subject, and the requirements of Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive bylaws of Law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activities as amended, and to the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached is the disclosure form for material information.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,



**Sheikh Sabah Mohamed  
Abdulaziz Al Sabah  
Vice Chairman & CEO**

الشيخ صباح محمد عبد العزيز الصباح  
نائب رئيس مجلس الإدارة  
والرئيس التنفيذي

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،

10.8

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
Disclosure Form of Material Information

October 27, 2022	27 أكتوبر 2022	التاريخ Date
<p><b>Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P.</b></p>	<p>شركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع.</p>	<p>اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company</p>
<p>We are pleased to inform you that the Extra-Ordinary General Assembly resolutions of Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. ("QPIC") pertaining to the merger by way of amalgamation between Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. ("KIPCO") and QPIC whereby KIPCO will be the merging entity and QPIC will be the merged entity, has been ratified and annotated on QPIC's commercial registry, after the completion of the period for considering the creditors' objections pursuant to the provisions of Article 258 of Law No. 1 of 2016 issuing the Companies Law and its Bylaws, as amended.</p> <p>The procedures of transferring QPIC's ("Merged Entity") assets, liabilities, rights and obligations to KIPCO ("Merging Entity") will be commenced after obtaining the Capital Markets Authority approval to execute the merger pursuant to appendix 1 of Module 9 ("Mergers and Acquisitions") related to executing the merger.</p>	<p>نفيدكم علماً بأنه قد تم إتمام إجراءات شهر قرارات الجمعية العامة غير العادية لشركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. ("القرين") والمتعلقة بالاندماج عن طريق الضم بين شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. ("المشاريع") وشركة القرين بحيث تكون شركة المشاريع هي الشركة الدامجة وشركة القرين هي الشركة المندمجة، والتأشير في السجل التجاري لشركة القرين بذلك، وذلك بعد انتهاء فترة النظر في اعتراضات الدائنين وفقاً لأحكام المادة 258 من القانون رقم 1 لسنة 2016 بإصدار قانون الشركات ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما.</p> <p>وستبدأ إجراءات نقل الذمة المالية لشركة القرين ("الشركة المندمجة") بكافة أصولها وخصومها إلى شركة المشاريع ("الشركة الدامجة") بعد الحصول على موافقة هيئة أسواق المال على تنفيذ إجراءات الاندماج عملاً بالملحق رقم 1 من الكتاب التاسع ("الاندماج والاستحواذ") الخاص بإجراءات تنفيذ عمليات الاندماج.</p>	<p>المعلومة الجوهرية Material Information</p>
<p>There is no impact of the material information on the company's financial position until the completion of the merger procedures.</p>	<p>لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة لحين الانتهاء من عملية الاندماج.</p>	<p>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position</p>

شركة القرين  
لصناعة الكيماويات البترولية  
ش.م.ك.

Sheikh Sabah Mohamed  
Abdulaziz Al Sabah  
Vice Chairman & CEO

الشيخ صباح محمد عبد العزيز الصباح  
نائب رئيس مجلس الإدارة  
والرئيس التنفيذي